
Goede avond dames en heren, leden van de raad, commissieleden, leden van 
het college en andere aanwezigen. Mijn naam is Jeroen van Slooten. Ik ben 
coördinator van Oase. Oase Oosterbeek is een ontmoetingsplek waar inwoners 
van Oosterbeek elkaar kunnen ontmoeten. 

Ook in Oosterbeek hebben veel mensen te kampen met eenzaamheid, 
landelijk onderzoek toont dat aan, eigen onderzoek bevestigt dat. Eenzaamheid 
neemt verschillende vormen aan. Een gebrek aan sociaal netwerk in het 
algemeen, het missen van familie of vrienden, het niet bij kunnen dragen binnen 
een professioneel netwerk, of andere manieren van het missen van verbinding 
met anderen.

Een ontmoetingsplek zoals Oase is een gastvrije plek voor iedereen, 
gespecialiseerd in het verlagen van de drempel om er binnen te stappen. 
Vervolgens zijn we toegerust om bij de behoefte van de bezoeker aan te sluiten 
en een klimaat te scheppen waarin een sociaal netwerk kan ontstaan of kan 
herstellen. Dat doet Oase dankzij de inzet van bijna 40 vrijwilligers. Deze 
vrijwilligers worden hiertoe ondersteund en toegerust. Bezoekers kunnen bij 
Oase een luisterend oor verwachten van iemand die de kunst verstaat verbinding 
te maken. Wat betreft eventuele hulpvragen kunnen we doorverwijzen naar de 
juiste organisaties en blijven we in verbinding tot een oplossing gevonden is. 
Tot slot willen we ook de grote vragen niet uit de weg gaan, mensen kunnen bij 
ons terecht voor levensvragen rondom zingeving en spiritualiteit.

Oase huurt voor haar activiteiten ruimte in de Zoomerij, hier aan de overkant. 
Het merendeel van het werk wordt gedaan door de 40 vrijwilligers die door een 
betaalde professional worden ondersteund. 4 middagen zijn we open, op 2 
dagen koken we een gezonde, verse maaltijd. Er wordt gewandeld, gemediteerd, 
geschreven en vooral geluisterd.

De kosten hiervoor worden voor het overgrote deel betaald uit fondsen en 
bijdragen van kerken, bedrijven en particuliere donateurs. De gemeente draagt 
bij vanuit de brede SPUK regeling. Een mooie regeling die we hopelijk de 
komende jaren voort kunnen zetten. Op deze manier ontstaat er een 
coöperatieve win-win situatie waar de inwoner profijt van heeft. Zo zien we dat 
dankzij deze verbinding mensen beter in staat zijn zelfstandig te leven wanneer 
de jaren of andere omstandigheden dat moeilijker maken. Zo zien we ook dat 
dankzij deze verbinding mensen plezier ervaren in het leven en zien we ook dat 
dankzij deze verbinding op tijd hulp gevraagd kan worden wanneer dat nodig is.



Hiermee richten wij ons op maatschappelijke problemen zoals eenzaamheid 
en armoede. Beide onderwerpen die wij binnen onze context ook onderzoeken. 
En vanuit onze kennis over armoede wil ik afsluiten. Armoede is een 
veelkoppig probleem, vaak met een complexe oorzaak. Ik ben geen politicus 
maar ik vermoed dat dat op gemeentelijk vlak niet anders is.

Want waar bespaar je op als je van 50 euro per week moet rondkomen? Neem 
je korte-termijn beslissingen of lukt het je om de lange lijn te blijven zien? Ben 
je nog wel in staat om gezonde keuzes te maken, of krijgt de stress de 
overhand? Het meest vervelende, dat vertellen mensen in armoede ons, zijn de 
goedbedoelde tips, of soms zelfs de kaders waar je, om hulp binnen handbereik 
te houden, aan moet voldoen. Geen adviezen en tips dus van mij aan u voor 
deze vergadering, u kent de complexiteit en weet als geen ander zelf hierin de 
goede keuzes te maken.

Behalve misschien dan deze wijsheid van onderaf: Wanneer je autonoom en in 
zelfstandigheid wil leven, of je nu succesvol bent of kansarm, in de kracht van 
je leven of kwetsbaar, het komt allemaal aan op sociaal netwerk. Iets waar we 
ons als Oase voor in willen kunnen blijven zetten.

Dankuwel.


